
DélHír portál - Vučić a kínai televízióban: "Szerbiában az emberek csak húst esznek!"
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Aleksandar Vu?i? szerb kormányf?-elnök szokása szerint továbbra
is minden alkalmat megragad, hogy alázza a saját népét, és egyúttal hamis, elferdült képet
fessen az ország helyzetér?l.

Kínai látogatása el?tt felkereste ?t Belgrádban a kínai televízió egyik újságírón?je, aki gazdasági
kérdéseken kívül amolyan kötetlen beszélgetést (is) folytatott vele.

Szerbia önkényuralkodója egyebek között a szerb n?kr?l is beszélt, akik szerinte nagyon
csinosak, mindig szépen öltözködnek. Nagyon büszke rájuk, mondta. A kínaiaknak az itteni n?k
miatt is érdemes Szerbiába látogatniuk, jegyezte meg. Nem tudom, Vu?i?éknál az ilyet minek
nevezik, de a fenti kijelentés után sokaknak a kerít?, vagy a strici szó juthat eszébe. Persze
lehet, hogy csak rosszul fejezte ki magát, de ebb?l akár az a következtetés is levonható, hogy a
"szerb n?k bájaival" vonzaná a kínai üzletembereket és turistákat.

Talán ennél is durvább az a kijelentése, miszerint az emberek Szerbiában szinte kizárólag húst
esznek. Gyakran desszertként is húst szolgálnak fel. Azoknak a kínaiaknak, akik szeretik a
húst, igazán érdemes Szerbiába látogatniuk, mondta Vu?i?.

Ezzel szemben az igazság persze az, hogy többmillió szerbiai család örül neki, ha hetente
egyszer kerül hús az asztalra.

Az újasgírón? végül megkérte Vu?i?ot, egyszer mutassa be neki Novak ?okovi?ot (aki amúgy
már csak Kínában örvend népszer?ségnek).

Kurir nyomán K. P.

{module [160]}

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                                         1 / 1

http://www.tcpdf.org

